
   
A Sant Andreu de Llavaneres, a les 17.30 hores del dia 9 de març de 2022, es reuneixen telemàticament, sota la
presidència de la Sra. M. José Cano i Cáceres (ERC-AM), Regidora d’Educació de l’Ajuntament de Sant Andreu
de  Llavaneres, la  Sra.  Nadine  van  Look  i  Borràs  (ERC-AM),  Regidora  de  Joventut,  Igualtat  i  Ocupació  de
l’Ajuntament i la tècnica de Cultura i Esports, la Sra, Eva Gálvez i Rayo; els representants del  professorat:  (Llar
d'infants pública Minerva), Sra. Cristina Ruiz-Ruano i Sra.  Núria Franquet (Llar d’infants pública Sant Nicolau),
Sra. Jèsica Ferrer (Escola Serena Vall), i Sra. Gemma Fontanals (Institut Llavaneres); els representants del PAS:
Sra. Cristina Bellmunt i Julià (Escola Jaume Llull) i Sra. Rosa Maltas (Escola Serena Vall); els representants de
direcció dels centres públics: Sra. Eva Vilà (Institut Llavaneres), Sr. Josep Maria Martín (Escola Serena Vall) i Sr.
Marcel Ferrer, director de l’Escola Municipal de Música; i els representants del sector pares i mares de l'alumnat:
Sra. Lorena Martí (Escola Serena Vall),  Sra. Sònia Cervantes (Escola Jaume Llull), Sr. Sra. Neus Gómez (Institut
Llavaneres) i Sra. Arantxa Pérez (Llar d’infants pública Sant Nicolau)

S’excusen la directora i la cap d’estudis de l’escola Jaume Llull.

No assisteixen els representants dels grups municipals: Sra. Belén Escolà i Rivas (PSC-CP), Sra. Angels Solà
(C’s), Sr. Víctor Casas Ros (PP), i Sra. Teresa Vidal i Peig (ERC-AM); els representants del sector alumnes: Sr.
Joan Bocanegra Varea, Sra. Paula Barnet Leoncio, Sr. Marc Sancho Caso i Sra. Mireia Mas (Institut Llavaneres).

Actua com a Secretària accidental, la Sra. Mònica Gutiérrez, Tècnica de la Regidoria d’Educació de l’Ajuntament
de Sant Andreu de Llavaneres.

Es dóna la benvinguda per part de la Regidora.

Es presenta la Mònica Gutiérrez, nova tècnica d’educació.

1.- LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR

L’acta de la sessió ordinària celebrada el 5 d’octubre de 2021 es tramet amb anterioritat per correu electrònic a
tots  els  membres del  Consell  Escolar  Municipal.  Es confirma la lectura per  tots  els  assistents. S’aprova per
unanimitat.

2.- VALORACIÓ JORNADES PORTES OBERTES

L’escola Serena Vall  valora postiivament les jornades ja que donant cita prèvia ha hagut més control, ha anat
millor. S’han fet 2 torns divendres i 3 torns dissabte per un total de 5 torns, que, de fins a 20 persones per torn, un
total d’unes 100 persones poden haver participat de les jornades. Ha hagut trucades fins i tot per avançar la cita.
Jèsica Ferrer assegura que és molt millor si tothom pot veure l’escola

L’administrativa de l’escola Jaume Llull, la Cristina Bellmunt, reporta que es van fer per grupets d’entre 12 – 15
persones, tant per infantil com per primària, i va anar molt bé.

La directora de l’IES, Eva Vilà, informa que les portes obertes van tenir lloc el dia 5 de març i s’han fet 2 torns,
quandrant timing, amb grups de 12-15 persones de mitjana, acompanyats cada grup de 2 professors com a guies
acompanyant-los des del vestíbul i fent la ruta establerta. Informa que ha estat una jornada positiva també, que la
cita prèvia ha arribat per a quedar-se ja que aporta ordre al procés. S’ha ofert cita una tarda d’aquesta setmana si
alguna família no ha pogut  assistir  a les jornades en la data ordinària.  Entre els dos torns, un total  de 167
persones han participat de les jornades, tenint més afluència el 2n torn. En canvi a la xerrada informativa del pas
de 6è de primària a 1r d’ESO, només van participar 36 persones i 3 eren de l’organització.

S’aprofita per presentar als assistents els nous representants al CEM acordat per cada centre.

3.- INFORMACIONS SOBRE LA TAULA DE PLANIFICACIÓ I   ESTAT DEL PADRÓ ACTUAL  

La tècnica d’educació procedeix a la lectura dels padrons:

Padrons d’infants nascuts des de 2019 a 2022 – 1r i 2n cicle educació infantil
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ANY NAIXEMENT TOTAL (fins 24/2/22)

2022 7

2021 73

2020 85

2019 109

En general se segueix que el 82% del total d’infants s’escolaritzen al municipi i el 18% restant ho fa a fora del
municipi. Si apliquem el 82% sobre els nascuts al 2019, resulten uns 89 infants que es poden escolaritzar a P3. 

La proposta a la taula de planificació convocada el 26/11/21 és de 4 grups de P3 al curs 2022/2023.

Havent-hi 2 aules de P3 a cada escola, distribuïnt-los entre 4 aules en total de les 2 escoles, obtindríem uns 22
alumnes per aula.

Si es vol complir el rati 20/aula, sobrarien 2 alumnes, per 4 aules serien 8 alumnes per assignar a nova aula. Però
com es pot incrementar un 10% el rati 20, fins a 22 alumnes per aula seria correcte i no caldria nova aula.

Actualment és a partir de 15 alumnes que es pot obrir una nova aula. Caldrà lluitar en les taules de planificació
educativa per aconseguir 3 línies P3 en alguna de les escoles.

Padró 1r ESO – 102 alumnes a 6è primària a 26/11/21, amb una escolarització a 1r d’ESO com a norma del 98%
(100 alumnes). Es proposa a la taula de planificació 4 grups de 1r d’ESO

Padró 1r Batxillerat  – 56 alumnes a 4t ESO a 26/11/21. Es proposa a la taula de planificació 2 grups de 1r de
Batxillerat.

Un cop informades les dades del padró i els grups proposats a la taula de planificació,  té el torn de paraula la
regidora d’educació, Maria José Cano, i informa els components de la taula de planificació de 26/11/21: 

Simó López i Xirau, Director/a dels Serveis Territorials al Maresme – Vallès Oriental i President de la Taula Local
de Planificació. 

Sisa López i Morales, Responsable de la Coordinació i la Planificació Escolar del Departament d’Educació dels
ST.

Miquel  Badia  i  Tobella,  inspectora  del  Departament  d’Educació  i  presidenta  de  la  Comissió  de  Garanties
d’admissió de Sant Andreu de Llavaneres. 

Joan Mora i Buch, alcalde de Sant Andreu de Llavaneres.

Maria José Cano i Càceres, regidora municipal d’Educació de l’Ajuntament de Sant Andreu de Llavaneres. 

Eva Gálvez i Rayo, tècnica d’educació de l’Ajuntament de Sant Andreu de Llavaneres. 

Manel Marin i Torrent, tècnic de planificació del Departament d’Educació dels ST i secretari de la taula local. 

Informa sobre els dos escenaris que es plantejaven al novembre, ja és oficial l’escenari de rati de 20 alumnes per
classe, per aprovació a pressupost de la Generalitat Si anéssim molt justos de preinscripcions podríem fer grups
de fins a 22-23, a raó de 2 grups per escola.
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S’agenda una nova reunió de la taula  de planificació l’1 d’abril  per  realitzar propostes en aquest  sentit  i  les
següents:

Respecte primària:

• TEI de P3 a l’escola Jaume Llull, recuperada fa dos cursos i que es vol continuïtat pel següent

• Aconseguir 3 línies en una escola i 2 línies en l’altra, segons inscripcions.

A secundària:

• 1r ESO es proposen 4 grups de 30 alumnes i a 1r batxillerat 2 grups de 35 alumnes

• Continuïtat SIEI. Aquest curs ha hagut només un cas i que depèn de l’EAP determinar altres alumnes
NEE de la zona que puguin assistir hi. Com que el primer curs és amb un mínim de 5 alumnes, tenen els
recursos però ha quedat sense portar-se a terme per no tenir prou alumnes.

La regidora també comenta altre aspecte de l’IES, relatiu a la subvenció d’eficiència energètica, per instal·lar
plaques fotovoltaiques, que ha estat denegada finalment. Conveni col·laboració.

A continuació intervé la directora de l’IES, Eva Vilà,  per  demanar  aclariment  spbre les dades  del  padró,  en
concret del padró de 4t d’ESO a 26/11/21 indicat, de 56 alumnes. Se li respon que es farà aclariment de dades.

L’Eva Vilà també informa que es va pactar amb l’EAP que el recurs SIEI tingués 5 alumnes i no 15.

Respecte la subvenció d’eficiència energètica, informa que al ser l’edifici de la Generalitat, la direcció va haver de
fer consulta al departament.

La regidora informa que fa 3 setmanes, 1 mes, aproximadament, des de Serveis Territorials de Maresme Vallès
Oriental  van enviar  informació d’Òscar  Pisonero,  comunicant  que per  no  ser  possible  servituds  al  patrimoni
Generalitat, s’ha desestimat la subvenció.

A la directora de l’IES li estranya que a l’IES no hagin informat.

4.- COMISSIONS DE TREBALL DEL CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL

La regidora passa a informar sobre aquest 4t punt i recorda la proposta feta al consell escolar municipal de 2020
sobre treballar  en comissions diferents  aspectes. Informa que en la línia de la comissió solidària de l’escola
Jaume Llull, la iniciativa de l’IES d’organitzar el divendres 8 d’abril un Mercat Medieval Solidari amb el que es
recaptaran fons per a Open Arms, coincidint amb el dia del mercat setmanal per aprofitar més moviment de gent.

L’Eva Vilà explica la iniciativa, que els ha semblat bé als professors i alumnes però que tot i que l’Ajuntament està
col·laborant per portar-lo a terme, ara la bona sensació ha decaigut per les trabes administratives a l’organització.
Tot i que la iniciativa ha estat per aproximar l’IES a la gent del poble durant un dia de mercat setmanal, a les llars
d’infants, Museu, EMM, Casal d’Avis (han col·laborat en la confecció de disfresses i altres complements que es
vendran).

Respecte les trabes indicades comenten: declaració responsable, reserva d’espais, taxes públiques, neteja wc
exteriors, residus generats, assegurança responsabilitat civil, etc.

Al  final  estan  valorant  la  possibilitat  de  fer  l’activitat  a  l’IES  per  evitar  trabes  ja  que  encara  no  existeix
consentiment per part de l’Ajuntament. A les escoles s’ha dit ja alguna cosa, potser s’han precipitat. Ara estan a
l’expectativa,  cal  que  ens  diguin  exactament  què  es  necessita  però  el  correu  electrònic  històric  exigint
documentació i accions no els ha agradat.

La regidora d’educació li dóna la raó a l’Eva tot i que li hagués agradat comentar aquest tema a part del present
consell. Informa que el problema ha estat que des d’un inici s’ha plantejat l’activitat com una fira, que és com ho
va entendre el departament de Promoció Econòmica de l’Ajuntament.

L’Eva  Gálvez,  anterior  tècnica  d’educació,  intervé  per  aclarir  si  s’ha  autoritzat  ja.  Informa  sobre  el  Pla
d’Emergència  no  és  necessari  cap  PAU per  a  aproximadament  300  persones.  Lavabos  tampoc  necessari  i
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respecte les taxes, sent la finalitat solidària, es fa exempció per ordre de l’Alcalde. Si és necessari la memòria de
l’activitat i declarar la venda d’aliments, per tema salut pública. Respecte els extintors no serà difícil aconseguir-
los. Pel que fa a la neteja no s’ha autoritzat fer-la per part de l’Ajuntament i la neteja posterior dels wc anirà a
càrrec IES (tant els interiors de l’edifici de Ca l’Alfaro com els exteriors del parc).

Promoció Econòmica va indicar els mateixos requisits que per a una fira.

L’Eva Vilà es disculpa per si ha semblat una queixa organitzada, informa que sempre ha existit entesa entre
l’Ajuntament i l’IES, però necessitava explicar la situació.

La  Maria  José  Cano  la  tranquilitza,  informa  que  a  finals  de  febrer  ja  es  va  derivar  correu  als  diferents
departaments implicats de l’Ajuntament per tenir en compte totes les demandes que comporta l’activitat i poder-
les preparar. Informa que es revisarà l’estat de l’autorització.

A continuació intervé la Sònia Cervantes, representant de l’Ampa de l’escola Jaume Llull,  per indicar que quan
van organitzar el mercat solidari en benefici de la Ingrid, també van haver de pagar taxa per ocupació de la
parada. No obstant, informa que és una reflexió, que igualment està agraïda.

La regidora d’educació apunta que la regidoria revisarà el tipus de taxa que es va pagar, si hi ha possibilitat
d’exempció per a centres educatius i també per finalitat benèfica, es farà consulta a Secretaria i Intervenció de
l’Ajuntament.

La Sònia Cervantes ofereix el seu suport a l’IES per organitzar el Mercat Medieval.

Intervé també Juan Antonio Casado, regidor de Movem Llavaneres, per mirar de revisar taxa, si es pot modificar
de cara a entitats sense ànim de lucre (altres municipis estan establint 1€ simbòlic).

A continuació intervé l’Arantxa Pérez,  representant  de les famílies  a la llar  d’infants municipal  Sant  Nicolau,
s’ofereix com a part del consell escolar de la llar a col·laborar també amb el Mercat Medieval, també és mare d’un
alumne de l’IES. La iniciativa IES-llars d’infants és gratificant.

L’Eva Vilà comunica que els centres educatius rebran correu informant sobre aquesta activitat.  Segur que al
100% no sortirà tot bé, serà una experiència que es pot repetir si cal.

La regidora d’educació comenta igual que l’Eva Gálvez que si el nom de «Mercat» hagués estat altre potser no
hagués donat problema.

5.1. BICIBÚS /   5.2 MOBILITAT I CAMINS ESCOLARS  

Maria José Cano presenta el projecte i l’enllaça amb la pacificació que ja es duu a terme a l’escola Jaume Llull,
on ja existeix un tram horari durant el qual no es pot accedir en cotxe a la zona escolar, indicat amb una senyal
vertical. Arrel de l’evolució d’aquesta pacificació es va decidir fer el mateix a l’escola Serena Vall, amb un estudi
previ amb l’empresa Cinesi, gravant situació real de trànsit a les tres franges d’hora (entrada, migdia i sortida).
Comenta que preguntarà a l’Ajuntament si es pot enviar l’estudi realitzat a l’escola.

La regidora informa que existeix un problema amb l’estacionament que es produeix davant de la porta principal
de l’escola, a la zona de sorra i d’arbres, al costat del carril bici, ja que resulta perillós per als vianants que van a
peu o amb bici o patinet. Segueix amb l’explicació del tríptic que s’ha preparat per iniciar la pacificació a l’escola
Serena Vall el proper curs, dels punts claus:

• Potenciar l’ús del pàrking alternatiu

• Reforç senyalització horitzontal

• Reforç mesures de seguretat i Policia Local – no es pot tallar trànsit del Pg. de la Riera (com s’ha fet a
l’escola Jaume Llull) per confluència de trànsit amb l’altra via paral·lela, Av. St Andreu.

Està previst repartir els tríptics a l’escola abans de Setmana Santa i al setembre ja haurien d’estar instal·lades
unes 60 pilones de fusta, amb un cost aproximat de 5.000€.
La directora  de  la llar  d’infants  Sant  Nicolau,  Cristina Ruiz-Ruano,  pregunta si  el  tram de pilones es  podria
ampliar.
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La Lorena Martí,  de l’Ampa Serena Vall,  informa que el c.  dels Til·lers està ja tallat,  ja no es pot arribar. Li
pregunta a la regidora on van les pilones, que veu el perill d’això. La regidora l’aclareix que s’envaeix el carril bici
amb els cotxes que aparquen a la zona de sorra, pujant a la vorera. Les famílies han informat que existeix perill;
hi ha més o menys aparcament davant l’escola, al costat del pavelló, no ha de ser problema aparcar allà. 

La Lorena comenta que s’ha d’argumentar molt bé a les famílies, insistint en garantir la seguretat dels infants, i
aconseguir  menys  contaminació  així  com l’existència d’aparcament  suficient.  Informa que el  tallar  el  c.  dels
Til·lers va costar justificar-lo però es va insistir en el tema seguretat.

L’Arantxa Pérez  intervé per  opinar  que sembla que els  pares són tontos, havent  de portar  a  terme aquesta
pacificació, que de vegades actuen d’una manera per falta d’informació, de saber que existeix aparcament.

La Sònia Cervantes també intervé i matissa que algunes famílies es fan els tontos.

La regidora d’educació intervé i demana disculpes si el missatge l’ha pogut donar en aquest sentit que informa
l’Arantxa.  Recull  la  postura d’ella,  que molta  gent  porta  el  cotxe perquè el  necessita  per  marxar  a  la  feina.
Comenta que va bé el consell escolar perquè cadascú tingui veu.

Intervé novament la Sònia per comunicar que la pacificació al Jaume Llull és positiva, que cal seguir treballant,
que tmbé comprén el que diu l’Arantxa. Per davant de les pressions per arribar puntual al treball és prioritària la
seguretat dels nens. Actualment la pacificació no acaba de funcionar del tot bé al no haver-hi aquest curs l’agent
cívica que col·locava la valla per evitar l’accés a la zona restringida. Comenta que el conductor del bus que passa
per la zona és molt còmode perquè treu la valla per poder passar i després no la deixa al seu lloc. Cal saber si el
bus és del transport escolar no obligatori o el de la línia normal.

Intervé el Juan Antonio Casado per indicar que això no està passant actualment perquè ja no es posa la valla.
Proposa que cal començar a sancionar, que cal que l’ordre sigui clara per a tot el personal de la Policia. Depén
del dia i del torn, els policies es col·loquen en diferents llocs. L’ordre per als agents ha de ser clara; amb sancions
això se solventa. Ara per ara es dóna imatge lamentable que ningú se n’asabenta del que s’ha de fer.

La regidora continua informant que a la reunió última sobre la pacificació de l’escola Jaume Llull es va establir
que la valla l’havia de col·locar el conserge i no la policia. Dóna la raó al Juan Antonio respecte les sancions.
Indica que s’establirà nova reunió amb els mateixos membres participants de les anteriors reunions per deixar
clar el criteri a seguir.

En Juan Antonio segueix per comentar que li agrada molt el projecte Bicibus, incentivant l’ús d’altres tipus de
transport, per qui els pugui fer servir, és clar. Li agrada també que es passi pacificació del Jaume Llull al Serena
Vall, per col·lapse de vehicles i perill que suposa. No li agrada que s’hagi contractat un estudi per evidenciar el
que  tothom veu,  ha  de  ser  crític  com a  oposició,  que  és  com està  avui  al  consell  escolar.  És  una  crítica
constructiva, es podrien haver gastat els diners en les pilones. Vol conèixer l’estudi.

La Sònia Cervantes pregunta si també va existir un estudi per implantar la pacificació al Jaume Llull. La regidora li
contesta que no va caldre perquè sí es pot tallar el carrer, hi ha alternativa.

La Lorena Martí intervé per donar la raó al Juan Antonio, pel tema dels diners de l’estudi, tot i que veu necessari
que es faci informació, prohibició, perquè la gent es conscienciï i quan existeix un estudi és quan es veu. ÉS trist
que s’hagi de funcionar amb normes, si tots penséssim bé, no caldria l’estudi.

La regidora aclareix que el departament de Mobilitat també va intervenir per a l’estudi.

L’Eva Gálvez intervé per acomiadar-se que ha de marxar però seguirà col·laborant des d’altra regidoria en les
activitats amb les escoles.

Lorena li dóna les gràcies pel suport, dedicació, professionalitat i bon cor.

Juan Antonio també s’uneix per manifestar el mateix cap a l’Eva, la Sònia comenta que per sort, no marxa de
l’Ajuntament, l’Eva Vilà també li dóna les gràcies, l’esperen a Esports.

El director de l’escola Serena Vall, el Josep Maria Martín, comenta que s’ha passat per èpoques difícils, que
sempre ha hagut bona entesa amb l’Eva i suport i li dóna les gràcies.

 NIF: P 0819600 H  Plaça de la Vila, 1  08392  Sant Andreu de Llavaneres  Tel. 93 702 36 00  Fax 93 702 36 37  www.ajllavaneres.cat



   
Les directores de les llars d’infants també s’uneixen en la mateixa felicitació, que ha estat un pilar important. 

L’Eva dóna les gràcies a tothom, a les llars d’infants per ser referents en tota la província de Barcelona.

La Maria José Cano també la felicita pel que fa, per lo fet i per ser com és.

L’Eva indica que 15 anys d’experiència es diu ràpid, que ha estat molt gratificant estar a educació, pel treball amb
els nens.

5.3. EDUCACIÓ VIÀRIA A LES ESCOLES

S’informa que ja estan acordades les dates, es faran a l’escola Jaume Llull del 31 de març al 8 d’abril, i a Serena
Vall després de la Setmana Santa, entre finals d’abril i principis de maig.

5.4. CAMPANYA RECOLLIDA OLI A LES ESCOLES

Aquesta campanya va ser fruit d’una proposta del consell d’infants del curs anterior, per aconseguir consciència
de les famílies en el reciclatge de l’oli.

Al consell d’infants del passat 4 de març es va decidir fer cartells visibles a l’escola per potenciar l’ús dels embuts
repartits a les famílies des de l’escola i el fet de portar els envasos amb l’oli reciclat al bidell ubicat a l’entrada de
cada escola. 

El  mateix  dia d’aquest  últim consell  d’infants  es  va aprofitar per  repartir  embuts també al  mercat,  aprofitant
l’afluència de gent.

La directora de la llar d’infants St Nicolau es mostra interessada en el projecte tot i que comenta que potser els
infants de les llars són encara petits per conscienciar-se, seria més de cara als pares.

La regidora li contesta que és un projecte més pensat per als grans, primària i secundària. Caldrà valorar com ha
anat per aplicar-lo a altres nivells. Li consulta al director escola Serena Vall còm està anant l’ús del bidell i embuts
a l’escola i  li  passa la paraula a la cap d’estudis, la  Jésica Ferrer que valora l’ús positivament.  També se li
consulta a la Lorena Martí, com a representant AMPA i també fa valoració positiva, tot el que sigui conscienciar,
endavant, si es pot ampliar a altres nivells no veu que perjudiqui, s’aconsegueix cultura solidària i ecològica. 

Josep Maria Martín, director escola Serena Vall valora molt bé com s’ha tancat el cercle amb les presentacions
d’aquest projecte que han fet els alumnes de 6è als cursos inferiors. 

Es convidarà a la cap d’estudis del Serena Vall perquè ens informi a finals de curs còm ha anat el projecte a
l’escola, un cop es faci la xerrada prevista sobre el reciclatge de l’oli.

L’Eva Vilà, directora IES, informa que aquesta iniciativa no ve de nou però per la forma institucional que té així la
valora positivament.

5.5. CASAL ESTIU 2022

La Maria José Cano informa que a principis de curs es va fer consulta popular a les famílies de les escoles per
valorar el tipus de casal que volien ja que es tenia informació que el casal que s’estava duent a terme no acabava
d’agradar. Actualment existeixen altres casals com el de Can Masriera i altres que complementen l’oferta.

Unes 111 famílies van contestar i la prioritat va ser l’esport. Els plecs del contracte del casal d’aquest estiu s’han
establert seguint aquest eix. Han optat 3 empreses a la licitació, de les quals 2 han estat descartades per tema
documentació i actualment només s’està valorant 1. Quan es tingui més informació, al proper consell escolar
podrem concretar més la informació sobre el casal que s’organitzarà.

5.6. PACTE SEGREGACIÓ

Amb relació a l’Informe bianual síndic sobre el pacte, s’extreuen les següents conclusions:

Cal fer més canvis per assolir reducció estructural de la segregació,  només s'ha reduït un 10%,;  el pacte i el
decret 11/2021 de programació de l’oferta educativa i del procediment d’admissió van de la mà en la lluita contra
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la segregació però cal implantar mecanismes. També es necessita més implicació de la Generalitat, més dotació
per personal d'atenció i multidisciplinari; en general, més finançament.

La reserva de places NEE es manté durant tot el curs, no només fins al dia anterior a la publicació de la llista
definitiva  d'admesos.  Abans  de  l'estiu  s'incorporen  molts  nouvinguts  de  forma  general  (NEE  per  motius
socioeconòmics).

Cal incrementar  la detecció automàtica de NEE i  una distribució equilibrada entre els centres; observant  les
dades relatives al nombre d’alumnes amb ajut per al menjador, nombre d’alumnes d’origen estranger, el nombre
de NESE (Necessitats Específiques de Suport Educatiu). Molt important la col·laboració estreta amb els Serveis
Socials i l’Equip d’Assessorament Psicopedagògic (EAP) per a una bona detecció d’alumnes vulnerables.

És necessària la corresponsabilitat i implicació dels agents participants en el pacte, destaca el paper important
dels ajuntaments i també de les famílies i de grups de docents. 

Cal  adaptar  pacte  i  aplicació  decret  11/2021  del  procés  d’admissió  en  funció  del  tipus  de  municipi  i  de  la
complexitat dels centres.

5.7. CAMPANYA ORDENANÇA CIVISME

S’estan treballant 12 imatges claus sobre l’ordenança de civisme, amb il·lustracions iròniques sobre el que es fa
malament: no recollida de les caques de gos, mala circulació dels patinets, etc. Aquestes imatges formaran part
d’uns llibrets que es repartiran a tota la població perquè es prengui consciència; també hi haurà una exposició
itinerant per mostrar els actes incívics i mirar de corregir-los.

PRECS I PREGUNTES

La Sònia Cervantes pregunta sobre el correu electrònic que va enviar l’Eva Gálvez, que no han rebut res des de
l’AMPA, sobre la Mostra Literària, les bases. La Lorena Martí informa que Educació de l’ajuntament avisa l’escola
i aquesta a les AMPA. Jésica i Josep Ma Martín li han recordat. La Sònia aclarirà el tema amb l’escola Jaume
Llull.

La Maria José informa que la Mostra Literària la gestiona la regidoria de Cultura i que els hi traslladarà la consulta
de cara a establir procediment i informar per aclarir ccom justificar la subvenció.

No existeixen més intervencions i es dóna per finalitzada la sessió. El proper consell es convocarà per al juny, a
finals de curs. La regidora demana disculpes per la durada de la sessió i acorda revisar els temes pendents que
s’han anotat.

Finalitza la sessió a les 20,15h.

Sant Andreu de Llavaneres, 9 de març de 2022

Ma José Cano i Càceres Mònica Gutiérrez 

Presidenta Secretària accidental
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